
Jegyzőkönyv

Készült: A  Polgármesteri  Hivatal  Tanácskozótermében  Balmazújváros  Város  Önkormányzat 
Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottságának 2010. november 18-i nyílt üléséről.

Jelen vannak: Bizottság részéről: mellékelt jelenléti ív szerint.
Polgármesteri Hivatal részéről: Nemes László városi mezőgazdász.

     

Varga László bizottsági elnök köszönti az ülésen megjelenteket, majd megállapítja, hogy a Bizottság 
5 fővel határozatképes.

Varga  László  bizottsági  elnök: Kérdés,  észrevétel  van-e?  Amennyiben  nincs,  ki  ért  egyet  a 
napirendi pont tárgyalásával?

Balmazújváros Város Önkormányzat Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága 5 
igen szavazattal elfogadta a napirendi pont tárgyalását.

1. napirend: Előterjesztés patkányirtás támogatása tárgyában.

Varga László bizottsági elnök: A Városgazdálkodási Kft. ügyvezetője azzal a kérelemmel fordult 
a  Bizottsághoz,  hogy anyagi  támogatást  kérjen  a  város  területén  egyre  jobban  és  több  helyen 
előforduló rágcsálók irtásához, ami csak fokozódhat később a hulladéklerakó megbontásával. 

Dr. Orcsik István bizottsági tag az ülésre megérkezett!

Varga  László  bizottsági  elnök:  Egyébként  is  érkezett  sok  bejelentés,  hogy  a  város  területén 
elterjedtek a patkányok. Én ez ügyben tájékozódtam annál a cégnél, akitől eddig is beszereztük a 
mérget.  Egy kedvező  árajánlatot  kaptunk.  Én  készítettem egy költségszámítást,  400.000,-  Ft-ot 
javaslok, ebből 100 darab doboz kerülne vásárlásra, ami 100.000,- Ft érték lenne, ezt egy másik 
cégtől vennénk, ahol szintén egy kedvező árajánlatot kaptunk. A dobozra azért van szükség, mert 
nagyon sok új jelentkező van, akiknek még nincs ilyen doboz. A maradék 300.000,- Ft-ból pedig 
teljes mértékben patkányméreg beszerzésére kerülne sor. A régebben kihelyezésre került dobozok 
feltöltéséhez, illetve az új dobozok vásárlásához kellene ez a pénz.

Demeter Pál bizottsági tag: Ez a gond a település több területén előfordul?

Varga László bizottsági elnök:  Ez az egész településen van,  de vannak érintettebb részek,  két 
kiemelt körzet van, az egyik a Bethlen utca és környéke, a másik a Bánlak túlsó vége, de ettől 
függetlenül érkezett másfelől is igény a patkányméregre. 

Dr.  Orcsik  István  bizottsági  tag:  Milyen  patkányirtóról  van  szó  és  mennyire  ártalmas  ez  a 
háziállatokra? Elég sok kutyát, macskát hoznak mérgezéses, vérzéses tünetekkel, panaszokkal.
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Varga  László  bizottsági  elnök:  Stix  ratmus a  neve,  keserűség  fokozó  anyag  van  benne,  a 
rágcsálókon kívül semmi nem eszi meg, illetve ha megeszi, akkor azonnal kihányja. Ez egy olasz új 
típusú  hatóanyag,  hasonló  véralvadásgátló  csoportba  tartozik,  mint  az  előzőek,  csak  ez  egy új 
fejlesztett anyag, ami azt jelenti, hogy 2-3 nappal később döglik meg a patkány és olyan szinten 
szívódik fel ez a hatóanyag a patkány testében, hogy az őt fogyasztó állatnak a fertőzés veszélye 
jóval kisebb, mint a régi típusúaknak. 

Szegedi  Lajos  bizottsági  tag:  Én  és  egy  ismerősöm  is  tesztelte  ezt  a  szert,  nagyon  jó 
hatékonysággal  működött  ez  a  szer,  és  közben  figyeltünk  a  haszonállatokra  is.  Mennyire  van 
ellenőrizve, hogy kinek lett régebben és most adva doboz és méreg?

Varga László bizottsági elnök: Minden egyes ember, aki ebből vitt és kapott a Városgazdálkodási 
Kft.-nél név szerint rögzítve van. Azok is, akik dobozt kértek, és azok is, akik csak mérget kértek. 
Akinek gondja van, bárki, aki a Kft.-nél jelentkezik, feliratkozott erre a listára településhelyzetétől 
függetlenül és jogosult rá, akkor megkapja. A szakszerű felhasználás minimum két feltöltés. 

Blaskó Sándor bizottsági tag: Ki fogja elosztani ezt a szert?

Varga László bizottsági elnök: A Városgazdálkodási Kft. végzi az elosztást. Kérdés, hozzászólás 
van-e, amennyiben nincs, akkor szavazásra bocsátom a határozati javaslat a. alternatíváját, azzal a 
kiegészítéssel, hogy bruttó 400.000,-Ft támogatást ad a bizottság, ebből 100.000,- Ft dobozra, és 
300.000,- Ft patkányméregre lenne felhasználva, aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi 
Bizottsága 6 igen szavazat mellett meghozta az alábbi határozatot:

4/2010. (XI. 18) PMKB határozat 

Patkányirtás támogatása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi 
Bizottsága  a  2010.  évi  költségvetés  általános  tartalék  terhére,  átruházott  hatáskörben biztosított 
keretből  bruttó  400.000,-  Ft  támogatást  ad  a  Balmazújvárosi  Városgazdálkodási  Nonprofit 
Közhasznú  Kft.  részére,  kizárólag  a  város  területén  elszaporodott  rágcsálók  irtására,  ebből 
100.000,- Ft dobozra, és 300.000,- Ft patkányméregre.

Határidő: folyamatos
Felelős:   Varga László PMKB elnök

Mivel több napirend nem volt és kérdés, hozzászólás nem merült fel,
 így a bizottság elnöke a nyílt ülést bezárta.

K. m. f.

                                                                       
  Varga László         Posta Erika
bizottsági elnök     jegyzőkönyvvezető
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